
Komárom Város Polgármesteri Hivatala
Komárom, Szabadság tér 1. Tel. 541-300.

Szám: /2008.

JEGYZŐKÖNYV

Készült Komárom Város Képviselő-testülete 2008. június 19-én megtartott ülésén.

Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző
Dr. Szeidl Bernadett aljegyző
a Polgármesteri Hivatal előterjesztések szerint
illetékes munkatársai

Zatykó János polgármester köszönti a Képviselő-testület ülésén megjelenteket.
Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, jelen van 16 fő képviselő.
Bejelenti, hogy a Képviselő-testület rendkívüli ülésére kerül sor a MOL lakóteleppel
és a panel programmal kapcsolatban.
Javasolja, hogy zárt ülés keretében tárgyaljanak a Saxum Kft. helyzetéről.
Javasolja továbbá, hogy a „Kerékpárút fejlesztési koncepció- Észak- és Dél-
Komárom kerékpárút hálózat kapcsolati rendszere kiépítési lehetősége, az EURO
VELO 6 kerékpárút hálózathoz csatlakozás lehetősége” című előterjesztést vegyék le
napirendről.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Javasolja napirendről levenni a kórházi gyógyszertár
kialakításával kapcsolatos előterjesztést, melyet rendkívüli ülésen tárgyalhatna meg
a Képviselő-testület. A pályázat kiírásával kapcsolatban alakultak ki aggályok, ezért a
bizottság javasolta, hogy a tiszti-főgyógyszerész, a kamara és az intézmény-
felügyeleti osztály tárgyaljon a pályázati kiírásról és ennek tudatában döntsenek.

Zatykó János: Január óta foglalkoznak ezzel a témával. Miért került ez az
előterjesztés a Képviselő-testület elé, hiszen az a Selye János Kórház
kompetenciájába tartozik. Januárban hoztak egy határozatot, hogy a Selye János
Kórház az ajánlatokat kérje be.
Javasolja, hogy a Képviselő-testület arról dönthet, hogy ha az ajánlatok beérkeznek
akkor az önkormányzati területet ingyenesen, vagy térítésmentesen biztosítja-e. A
kórháznak már régen el kellett volna kezdenie a gyógyszertár működése biztosítását.
Ez nem testületi kompetencia.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Vegyék le napirendről az előterjesztést, ha az nem
tartozik a Képviselő-testület kompetenciájába. Arról nem tehet senki, hogy az
önkormányzat illetékesei nem kérték be a szükséges véleményeket. Harmadik
alkalommal sikerült beszerezni a szakmai véleményeket, melyek egy ilyen döntéshez
szükségesek. Amennyiben szakmai munkát kívánnak végezni, körültekintően kell
eljárni. A tiszti főorvos is azon dolgozik, hogy a lehető legjobb pályázat kerüljön
kiírásra, hogy a pályázatban ne csak egy pályázó vehessen részt, hanem a
komáromi érdekeltségű gyógyszerészek is.

Zatykó János: Amikor az ajánlatok beérkeznek, önkormányzati területen kell
fejlesztést végezni, ez viszont a testület kompetenciájába tartozik. 2008. december
31-én lejár a működési engedélye a gyógyszertárnak. A kórház önállóságát,
működőképességét veszélyeztetik.
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Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A szakmai munka folyik. Olyan szakmai döntést kell
hozni, mely megnyugtató mindenkinek. Lehet együttműködést kötni más patikával
egy hónap alatt, de azon dolgoznak, hogy a lehető legjobb megoldást megtalálják.

Zatykó János: Indokoltnak, sürgősnek tartja, hogy a mai napon tárgyaljanak a
gyógyszertár helyzetéről.
Kérdése, a Képviselő-testület leveszi napirendről az intézményi gyógyszertárral
kapcsolatos előterjesztést?

- A Képviselő-testület az intézményi gyógyszertárral kapcsolatos előterjesztést
8 igen, 8 nem szavazattal nem veszi le napirendről.

Zatykó János: A bizottsági üléseken a 172., 173., 174. technikai számmal jelzett
előterjesztéseket tárgyalták.
Kéri, hogy ezeket az előterjesztéseket is vegyék fel napirendre.

- A Képviselő-testület a 172., 173. és 174. technikai sorszámmal jelzett
előterjesztéseket napirendre veszi.

Zatykó János:  Javasolja, hogy a zárt ülésre javasolt előterjesztéseket az ülés végén
tárgyalják.

- A Képviselő-testület a javaslattal 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal egyetért.

Zatykó János:  Javasolja, vegyék le napirendről a 156. technikai sorszámmal jelzett
előterjesztést.

- A Képviselő-testület a javaslattal 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal egyetért.

NAPIREND:

1., Rendelet-tervezet Komárom Város 2008. évi Költségvetés II. negyedéves
módosításáról.
Előadók: Zatykó János polgármester

           Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

2., Rendelet-tervezet a lakossági fűtés hődíj és melegvíz díj emeléséről.
Előadók: Zatykó János polgármester

           Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

3.,  Komárom Város Képviselő-testülete 2008. II. féléves munkaterve
meghatározása.
Előadók: Zatykó János polgármester

                     Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző

4., Beszámoló az E-közigazgatás fejlesztése önkormányzati feladatairól,
egységes adatszolgáltatási bázis kialakítása lehetőségeiről, az   intézmények
hálózatba kapcsolásával, az egyablakos központi ügyfélszolgálat
(diszpécserszolgálat) kialakítása feladatai meghatározása.
Előadók: Zatykó János polgármester
                  Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző



3

5., Tájékoztató a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás 2008. I. félévi
tevékenységéről.
Előadók: Zatykó János polgármester

                     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

6.,  A Monostori Erőd KHT közhasznúsági jelentése, valamint tájékoztatója
a 2007. évi tevékenységéről aktuális és középtávú fejlesztési elképzeléseiről.
Előadó: Varga István ügyvezető igazgató

7., Tájékoztató a 2008. évi „Komáromi Napok” rendezvénysorozat lebonyolításáról,
költségvetési kiadásai teljesítéséről, tapasztalatairól.
 Előadó: Zatykó János polgármester
              Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző

8., Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két ülés közötti
fontosabb eseményekről, tárgyalásokról, intézkedésekről, az    önkormányzati
beruházások állásáról, az önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati
bizottságok munkájáról, döntéseiről.

      Előadó: Zatykó János polgármester

9., I n t e r p e l l á c i ó k.

10. E g y e b e k.

a/ A Jókai Mór Város Könyvtár igazgatói álláshelyére beérkezett pályázatok
elbírálása.
Előadó: Zatykó János polgármester

b/ Bozsik József Általános Iskola igazgatói álláshelyére beérkezett pályázat
elbírálása.
Előadó: Zatykó János polgármester

c/ A közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatal a Komárom 2008. évi út és
kerékpárút beruházás kivitelezésére (I. ütem) kiírt nemzeti nyílt közbeszerzési
eljárásban.
Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

d/ A „Tűzvédelemért” Közalapítvány alapító okiratának módosítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

e/ Kórházi gyógyszertár kialakítása.
Előadó: Zatykó János polgármester

f/ Óbuda Ingatlan Kft. kérelme.
Előadó: Zatykó János polgármester

g/ Javaslat Komárom Város Közszolgálatáért kitüntető cím adományozására.
Előadók: Zatykó János polgármester

Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző
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i/ Saxum Kft. folyószámla hitel felvételi kérelme.
   Előadó: Zatykó János polgármester
              Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

j/ Vezérek parkja közbeszerzési pályázata.
   Előadó: Zatykó János polgármester
              Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

k/ Kérdések, bejelentések.

l/ Komárom Város Egészségügyi Díja odaítélése.
     Előadó: Zatykó János polgármester

m/ Dr. Tomisa Béla kérelme.
Előadó: Zatykó János polgármester

n/ Saxum Kft. ügyvezetője kinevezése.
Előadó: Zatykó János polgármester

              Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

o/ Jelentés a 98/2008. (IV. 17.) számú Képviselő-testületi határozat végrehajtásával
    összefüggésben.
    Előadó:  Zatykó János polgármester
                   Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

- A Képviselő-testület a javasolt napirendet 15 igen, 1 nem szavazattal
elfogadja.

1., Napirendi pont: Rendelet-tervezet Komárom Város 2008. évi Költségvetés II.
negyedéves módosításáról.

Előadók: Zatykó János polgármester
    Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi Bizottság, az előterjesztést
tárgyalásra alkalmasnak tartotta.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra
ajánlja.

Zatykó János: A költségvetésben a változtatások nagyságrendje 3,5 milliárd forint. A
bevételi és kiadási oldal a módosítás után megközelíti a 14 milliárd forintot. A
növekedés döntő mértékben az előző évi pénzmaradványok költségvetésbe történő
beépítését jelenti. A nagyobb tételek: jövedelem differenciálódás miatti támogatás,
panelprogram, 13. havi bér fedezete, központi címzett támogatás a laborhoz.
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A Pénzügyi Bizottság javasolta, hogy a közvetett támogatások összegét a rendelet -
tervezetbe be kell építeni, ezért egy határozati javaslatot kell elfogadni, majd pedig a
rendelet-tervezetet.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezet 16 igen szavazattal elfogadja.

Dr. Szöllősy Ferenc: A határozati javaslat nem megfelelő. Határozattal nem lehet
rendeletet módosítani, abban csak javaslatot lehet tenni a módosításra.

Komárom Város Képviselő-testülete
2008. évi. 16.számú (VI.20.)
önkormányzati rendelete

- az önkormányzat 2008. évi
költségvetésének módosításáról.

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

2., Napirendi pont: Rendelet-tervezet a lakossági fűtés hődíj és melegvíz díj
emeléséről.

Előadók: Zatykó János polgármester
     Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János:  A rendelet-tervezet új változata is megjelent a minisztériumi
változások átvezetése miatt. A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és
Településfejlesztési Bizottság felhívta a figyelmet arra, hogy a MOL lakótelep távhő
koncepcióját a Képviselő-testületnek rövid időn belül meg kell tárgyalnia. Az Ügyrendi
Bizottság az előterjesztést tárgyalásra alkalmasnak tartotta.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést elfogadásra ajánlja.

Zatykó János:  Az új változatban szerepel egy határozati javaslat. Annak elfogadása
után dönthetnek a rendelet-tervezetről. A határozatra azért van szükség, mert a
minisztérium álláspontja szerint az intézményeknél nem tölti be az árhatóság
szerepét a Képviselő-testület.
Kéri, szavazzanak az új változatban lévő határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 14 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.
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Zatykó János:  Kéri, szavazzanak a rendelet-tervezetről.

- A Képviselő-testület a rendelet-tervezetet 14 igen, 1 nem, 1 tartózkodás
szavazattal elfogadja.

Komárom Város Képviselő-testülete
2008. évi 17. számú (VI. 20.) önkormányzati rendelete

- A távhőszolgáltatásról  és díjtételeiről szóló
többször módosított 2005. évi 23.számú (IX.23.)
önkormányzati rendelet módosításáról

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve van.)

149/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Távhő Kft részére
az egyéb szolgáltatás díjtételeire  (közületek, intézmények)
az alábbi  alap-, fűtés- és melegvíz  továbbszámlázási  díjak
használatát  javasolja:

2008. július 01-től
érvényben lévő

távhődíjak

alapdíj hődíj

Egyéb
fűtésszolgáltatás

258,88
Ft/lm3/é
v+Áfa

3204,68
Ft/GJ+

Áfa

Egyéb
melegvíz-
szolgáltatás

75,93
Ft/lm3/é
v+Áfa

721,36
Ft/vízm

3+Áfa

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

  Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
            Sagát Ágnes osztályvezető

3., Napirendi pont: Komárom Város Képviselő-testülete 2008. II. féléves munkaterve
meghatározása.

Előadók: Zatykó János polgármester
     Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Zatykó János: Az előterjesztést a bizottságok megtárgyalták. A Műszaki,
Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság módosítási
javaslata a kiegészítő anyagban szerepel.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést kiegészítés nélkül
elfogadásra ajánlja.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Javasolja, hogy a bizottsági ülések időpontja hétfő,
15 óra legyen.
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság júliusban rendkívüli ülést tart a prevenciós
pályázatok miatt. Javasolja, hogy ezen az ülésen szerepeljen a Selye János Kórház
intézményi gyógyszertár kialakítása.
A munkatervben két háziorvosi praxis pályázata is szerepel július hónapban.
Szeptember hónapban a határon túli egészségügyi kapcsolatok lehetőségével
kapcsolatos előterjesztést szeretnék napirendre venni.
Célszerű lenne a szociális szférában szeptember hónapban szakmai fórumot tartani.

Zatykó János:  A munkatervben a bizottság ülése időpontját át kell írni.
A szociális szférában fórum tartását is javasolja szerepeltetni a munkatervben.

Dr. Molnár Attila: Többen is kifejezték óhajukat, hogy a schengeni csatlakozás után jó
lenne, ha a két Komárom együtt funkcionálna. Az Idegenforgalmi és Nemzetközi
Kapcsolatok Bizottsága részéről látni bizonyos együttműködést. Észak-Komárom
polgármesterével és a Magyar Koalíció Pártja Észak-Komáromi elnökével történt
találkozón elhangzott, hogy ne csak a szavak szintjén valósuljon meg, hogy az
együttműködést szorosabbra fűzi a két város. Október első hetében az észak-
komáromi és a dél-komáromi képviselő-testület tarthatna egy együttes ülést. Az ülés
témája lehetne a 2009. évi költségvetési irányelvek meghatározása és
összehangolása; a városfejlesztési koncepciók ismertetése. Felesleges fenntartani
az észak-komáromi kórházat, amikor Komáromban egy jól funkcionáló egészségügyi
intézmény van. El kell kezdeni a hatékony közös munkát – munkaterv szerűen. Az
első ülésen az Ügyrendi Bizottsággal és főjegyző úrral elkészítenek egy közös
működési szabályzatot, melyben szerepelne, hogy egy évben mennyi ülést kell
tartani, milyen napirendekkel. Kéri, hogy a munkatervben azt jelezzék, hogy október
első hetében a két képviselő-testület tartson együttes ülést.

Zatykó János:  Javasolja, hogy október hónapban szerepeltessék ezt a napirendet a
munkatervben.

Dr. Szöllősy Ferenc: A Képviselő-testület 2006. decemberében elhatározta, hogy
közös munkaülést tart Észak-Komárom Képviselő-testületével. A 2007. május havi
napirendek között ezt szerepeltették is, de sajnos nem tudták megvalósítani.
Most napirendi pontokat is jelezhetnek Észak-Komárom Képviselő-testületének. A
városfejlesztési koncepció mellett másik téma lehet még az értékleltár is.
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság által javasolt szociális konferenciát nem
javasolja napirendre tűzni, hiszen a bizottság saját hatáskörben ezt megoldhatja.
Pénzügyi kerettel is rendelkeznek.

Zatykó János:  A munkatervvel kapcsolatban módosításként hangzott el, hogy az
Egészségügyi és Szociális Bizottság ülése időpont hétfő 15 óra legyen; együttes ülés
Észak-Komárom Képviselő-testületével október hónapban, valamint a Műszaki,
Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság javaslatai a
kiegészítő anyagban.
Kérdése, a módosító javaslatokkal együtt a Képviselő-testület az előterjesztést
elfogadja-e?

- A Képviselő-testület a 2008. II. féléves munkatervét – a módosító
javaslatokkal együtt – 16 igen szavazattal elfogadja.
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150/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete 2008. II. féléves munkatervét a
melléklet szerint jóváhagyja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                         Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

4., Napirendi pont: Beszámoló az E-közigazgatás fejlesztése önkormányzati
feladatairól, egységes adatszolgáltatási bázis kialakítása
lehetőségeiről, az   intézmények hálózatba kapcsolásával, az
egyablakos központi ügyfélszolgálat (diszpécserszolgálat)
kialakítása feladatai meghatározása.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi
Bizottság és a Pénzügyi Bizottság. Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság
az előterjesztést elfogadásra ajánlja.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság javasolta, hogy a következő
bizottsági ülésre a pénzügyi igényekről készüljön felmérés és tájékoztató.

Győri István: A városban működő szolgáltató szervezetek egy helyen működő
diszpécserszolgálatát jelenti a központi ügyfélszolgálat. Kéri, hogy ezzel is
egészítsék ki a költségszámításokra vonatkozó előterjesztést.

Zatykó János:  A beszámoló elfogadását mindkét bizottság támogatta. 2005-től az
informatikai fejlesztés megindult, tovább kell lépni. Ebben a hónapban már
pályázaton is részt vesznek.
Kéri, fogadja el a Képviselő-testület a beszámolót.

- A Képviselő-testület a beszámolót 16 igen szavazattal elfogadja.

151/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete az E-közigazgatás fejlesztése önkormányzati
feladatairól, egységes adatszolgáltatási bázis kialakítása lehetőségeiről, az
intézmények hálózatba kapcsolásáról, az egyablakos központi ügyfélszolgálat
(diszpécserszolgálat) kialakítása feladatai meghatározásáról szóló beszámolót
elfogadja.
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Felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Képviselő-testület Pénzügyi Bizottsága
2008. szeptember havi ülésére készítsen fentiek pénzügyi hátterét bemutató
előterjesztést.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

 Császár Irén osztályvezető
 Musitz Balázs vezető informatikus

5., Napirendi pont: Tájékoztató a Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás
2008. I. félévi tevékenységéről.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A Komárom-Bábolna Többcélú Kistérségi Társulás munkájáról szóló
beszámolót a Társulási Tanács is megtárgyalta. A legfontosabb feladatok közé
tartozik a közoktatás ellátása, a központi orvosi ügyelet ellátása, a jelzőrendszeres
házi segítségnyújtás és a belső ellenőrzés.
A közoktatási feladat ellátása két helyen folyik: a nagyigmándi székhelyű
mikrotársulás és a logopédia keretén belül. A nyomasztó létszámgondok
megszűntek. 2008. évi költségvetésben biztosított pénzeszközök felhasználásával
komfortosabb munkakörülmények kerülhetnek kialakításra.
A központi ügyelet működését a kistérség lakói és az orvos szakma elégedetten
fogadta. Ebben az évben 3000 esetben vették igénybe a központi ügyeletet, 77 %-a
ambuláns, 28 %-a hívásra történt. Három panasz érkezett az intézményvezetőhöz,
melyből kettő megalapozatlan volt, egy pedig részben megalapozott.  Az
egészségügyi konferencián is elhangzott, hogy a komáromi példát, annak egyes
elemeit országszerte elismerés övezi.
A házi segítségnyújtás keretében a Szent Ilona Kft. felmondott egy szerződést, - a
munkaszervezet keresi a megoldást és elrendelte a társulási tanács, hogy
szeptember 1-el találjanak jó megoldást. Átmeneti időszakban a Városi Tűzoltóságot
bízták meg a feladattal, pénzügyi fedezetét a kistérségi társulás átvállalta.
A belső ellenőrzés nagy odafigyeléssel, pontossággal végezte munkáját.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A jelentés elfogadható, támogatható. A Monostori Erőd
részéről minden évben komoly pénzügyi beszámolót kapnak, holott kis részben
tulajdonosa csak az önkormányzat a kht-nak. A kistérségi társulásban Komárom
város a lakosság létszámát figyelembe véve, jelentős többséggel bír. Kéri, hogy a
jövőben a társulás részletes pénzügyi kiadásairól, bevételeiről is tájékoztatnál a
bizottságot.
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Zatykó János:  17,7 M Ft volt a II. negyedévi módosítás összege, így a bevételi és
kiadási főösszeg 145,2 M Ft-ra változott. A bevételek az előző évi pénzmaradvány
elszámolásból, HVI irodára nyert pénzösszegből, bérpolitikai intézkedésekből,
közoktatási normatíva helyesbítéséből, kamatbevételből adódott. 11 M Ft az
általános tartalék összege, melynek fele szabadon felhasználható.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Két éve döntött a Képviselő-testület arról, hogy a
kistérségi társulással kapcsolatos tulajdonviszonyokat rendezik. Sor került erre?

Zatykó János:  Kéri a munkaszervezet vezetőjét, hogy az említett határozattal
kapcsolatos tájékoztatást terjesszék a Képviselő-testület elé.
Kéri, fogadja el a Képviselő-testület a határozati javaslatot.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

152/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület tudomásul veszi a kistérségi társulás
munkaszervezetének beszámolóját.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

6., Napirendi pont: A Monostori Erőd KHT közhasznúsági jelentése, valamint
tájékoztatója a 2007. évi tevékenységéről aktuális és középtávú
fejlesztési elképzeléseiről.

Előadó: Varga István ügyvezető igazgató

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Idegenforgalmi és Nemzetközi
Kapcsolatok Bizottsága és a Pénzügyi Bizottság. Az Idegenforgalmi és Nemzetközi
Kapcsolatok Bizottsága a tájékoztatót a Képviselő-testületnek elfogadásra ajánlja.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A beszámoló pénzügyileg és tartalmilag is részletes, jól
kidolgozott, elfogadásra ajánlják.

Zatykó János:  A Monostori Erőd látogatottsága az elmúlt évben növekedett. Minden
remény megvan arra, hogy június 30-ig a 2,3 milliárd forintos beruházás támogatási
szerződése aláírásra kerüljön. A támogatási szerződés aláírása után a projekt
beindítására minél előbb sor kerülhetne. A világörökségi pályázattal kapcsolatban
várhatóan július 1-jén döntenek.
Kéri, szavazzanak a beszámolóról.

- A Képviselő-testület a beszámolót 16 igen szavazattal elfogadja.
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153/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Monostori Erőd Kht. közhasznúsági jelentéséről szóló
színvonalas és tartalmas beszámolót tudomásul veszi, és egyben a Kht. felé
elismerését tolmácsolja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

7., Napirendi pont: Tájékoztató a 2008. évi „Komáromi Napok” rendezvénysorozat
lebonyolításáról, költségvetési kiadásai teljesítéséről,
tapasztalatairól.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Idegenforgalmi és Nemzetközi
Kapcsolatok Bizottsága, a Közművelődési és Sport Bizottság. A bizottságok az
előterjesztést elfogadásra ajánlják.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság ülésére kérte, hogy a kiadások
összegét részletesen mutassák be. Jogos kritikai észrevételek elhangzottak, hogy a
27 M Ft-os összköltségvetésből a reklám- és propaganda költség majd 10 M Ft-os
összeget tett ki. Ezen a jövőben változtatni szükséges. Az Észak-Komáromi
Képviselő-testülettel is egyeztetni kell közös műsorfüzet kiadásáról, párhuzamos
programok szervezéséről, mellyel a költségek csökkenthetők lennének. A London
busz szolgáltatása célját nem érte el, hiszen a hídon nem tudott átmenni, de ennek
ellenére a szerződés alapján forgalmat le kellett bonyolítania és annak ellenértékét ki
is kellett fizetni.
A Pénzügyi Bizottság a beszámolót egyéb tekintetben elfogadásra ajánlja.

Zatykó János: Jól sikerült, jó hangulatú Komáromi Napok rendezvénysorozat
megtartására került sor, kilenc napon keresztül. Nagyon sok újdonság is volt a
rendezvényen. Elhangzott, hogy sok pénzbe kerül a reklám és propaganda, de utána
pedig év közben azt mondják, hogy nem jó a város marketing tevékenysége. A
London busszal kapcsolatos kritikai észrevételt elfogadja. A busz Abádszalókról
érkezett az országon keresztül és hirdette Komárom városát. A busz helyett a Dottó
kisvonatot állították be, mely biztosította ingyenesen az utazási lehetőséget a két
város között. A rendezvény költségvetése az elvárásoknak megfelelt. A városi
szponzorok sokasága tisztességes összeggel járult hozzá a rendezvényhez,
megközelítőleg 15 M Ft-tal. Úgy is lehet fogalmazni, hogy összesen 12 M Ft-ot
költöttek és egy nagyszerű rendezvénysorozatnak lehettek résztvevői a látogatók.

Horváth Gyula: Kompatibilissé kellene tenni Észak-Komárommal a rendezvényeket.
A 9 nap kicsit hosszú volt, nem kellene ilyen hosszú rendezvényeket tartani. A
szponzorok nevét és az általuk biztosított összeget közzé tehetnék.
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Zatykó János:  Ha a szponzorok ehhez hozzájárulnak, akkor megtehetik. A
szponzorok neve a kiadványokban szerepelt. A műsorfüzetben azok a szponzorok,
aki több támogatást adtak, főszponzorként voltak megjelölve.

Dr. Mészáros Gyula: Köszönetet mond a szervezőknek a tartalmas, jó színvonalú, az
utóbbi évek legsikeresebb rendezvényéért. Nagyon jó az a törekvés, hogy különböző
helyszíneken, különböző igényű és szintű rendezvényeket szerveznek.

Dr. Szöllősy Ferenc: Több bizottsági ülésen is felvetődött, hogy a két Komáromnak
szorosabban együtt kellene működnie a Komáromi Napok megszervezésében. Akár
a műsorfüzet árát is felezhetnék. Kéri, hogy az októberi, a két testület közötti
munkaülésre ezt a témát is vessék fel.

Hamrák Zsófia: A kritika és az észrevétel mindig építő jellegű. A következtetéseket le
kell vonni és azon kell lenni, hogy az előfordult hibák kiküszöbölésre kerüljenek,- még
október előtt, hiszen ezt az Észak-Komáromi Idegenforgalmi Bizottság is szeretné. A
bizottság a képviselőkkel és a rendezőkkel tárgyalást folytat, hogy a Komáromi
Napok rendezvénysorozat rövidebb, „ütősebb”, gazdaságilag minél hatékonyabb
legyen. A következő rendezvényen szeretnének néhány újítást bevezetni, melyet
várhatóan mindenki szívesen fogad majd. Ígéretet tett, hogy ezen a rendezvényen
jelezni fogják, hogy a következő Komáromi Napokat már a Monostori Erődben
rendezik, természetesen ehhez még további tárgyalásokra van szükség. Mindent
elkövetnek, hogy a következő Komáromi Napok még színesebb, még több
helyszínen, még nagyobb közönség előtt zajlódjon.
A beszámolót elfogadásra ajánlja.

Zatykó János: Kéri, fogadja el a Képviselő-testület a beszámolót.

- A Képviselő-testület a beszámolót 14 igen, 2 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

154/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal szakmai és pénzügyi
beszámolóját a Komáromi Napok rendezvénysorozatáról tudomásul veszi.
2., Felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 2009. évi Komáromi Napok
rendezvénysorozat megszervezése során É-Komárommal szorosabb
együttműködésre törekedjen, közös kiadványokkal csökkentse a Komáromi
Napok költségeit, időben tegyen javaslatot a szervezésre és a rendezvény új
helyszínére.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

 8., Napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, a két
ülés közötti fontosabb eseményekről, tárgyalásokról,
intézkedésekről, az    önkormányzati beruházások állásáról, az
önkormányzat likviditási helyzetéről, az önkormányzati
bizottságok munkájáról, döntéseiről.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Zatykó János: 2003-ban előszerződést kötöttek a Lidl Élelmiszer Áruházzal. A
végleges adásvételi szerződést meg kell kötni. Van egy olyan terület, mely a Megyei
Önkormányzat tulajdona. A Megyei Önkormányzat elnökétől kérte, hogy a területet
útépítésre adja át, vagy tegyen ajánlatot a földtulajdon értékére. Az ajánlat
megérkezett és jelezték elnök úrnak, hogy a terület egy részét kármentesíteni kell és
ezt vegye figyelembe a végleges tárgyalások befejezése előtt.

Dr. Szöllősy Ferenc: A Pénzügyi Bizottság foglalkozott azzal a javaslattal, hogy adja
elvi állásfoglalását ahhoz, hogy amennyiben megérkezik a terület mentesítésére a
szakértői vélemény és annak összegét a Megyei Önkormányzat elnökével
egyeztetve el tudják fogadni, - akkor a testület a területre nézve a Megyei
Önkormányzattal az adásvételi szerződést megköthesse. A területen csomópont és
út kerül kialakításra 130 M Ft értékben, melyet a beruházónak kell elvégeznie. A
szerződés értelmében 60 napon belül olyan helyzetet kell teremteni, hogy az építési
engedélyezési eljárás megindulhasson.
Kéri, hozzon a Képviselő-testület határozatot arról, hogy amennyiben a Megyei
Önkormányzattal az egyezség létrejöhet a kármentesítés tekintetében, akkor a
Megyei Önkormányzattal az adásvételi szerződést a város megköthesse. Az elvi
állásfoglalással a munka folyamatos lehet, természetesen a Képviselő-testület
tájékoztatása mellett.

Dr. Molnár Attila: Ha határozatot nem hoznak, esetleg csak a tájékoztatásról
szavaznak, akkor azzal egyetért. Amikor döntési helyzetben lesznek – hiszen a
nyáron két rendkívüli ülés is lesz – akkor arról a Képviselő-testületnek kell döntenie.
Az ingatlanok értékesítése kapcsán tudnak olyan állásfoglalást elérni, mely
helyzetüket segítheti.

Zatykó János: A szerződés aláírásáról dönteni kell.

Horváth Gyula: Már az előző testületi ülésen is jelezte, hogy Bocska Béla úr a
lólegeltetésre biztosított területet nem kívánja igénybe venni.

Zatykó János: Ebben az esetben csak Német úrral kötnek szerződést, Bocska úrral
nem.
A 77/2008.(IV.01.) számú határozatban jelzett gép-műszer pályázaton támogatást
nyert az önkormányzat.

Nagy Zoltán: A 81/2008. számú határozattal kapcsolatban elmondja, a „zöld házat”
elbontották, de a vasútnál várakozó autók látják az áldatlan állapotot. Ha már a házat
elbontották – lehet, hogy a vasút feladata, de a városra vet rossz fényt,- a terepet
rendezzék, parkosítsák.

Zatykó János: A tereprendezéssel egyetért, de a parkosítást nem biztos, hogy az
önkormányzatnak át kell vállalnia.
Három település nyert közmunka pályázaton, 40 embert vettek fel, akiknek
kötelessége a vasút környékének rendbe tétele. Sürgetni fogja, hogy a közmunkások
bevonásával a területet rendezzék.

Hamrák Zsófia: A 137/2008. számú határozatban elírás van, a helyi védelem alatt
álló épületek felújítására kiírt pályázaton a Magyar Katolikus Egyház 5 M Ft összegű
pályázati összeget nyert el.
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Győri István: Az előző testületi ülésre készített beszámolóban szerepelt, hogy
Koppánymonostoron évek óta a közműráépítések miatti rendezetlenek a
tulajdonviszonyok. Ahelyett, hogy az évek óta rendelkezésre álló szerződéseket
megkötnék és kifizetnék,- ahelyett újból papírokat gyártanak.

Sagát Ágnes: A szolgáltatási szerződések előkészítése folyamatban van, a
földmérők a vázrajzokat készítik.

Dr. Szöllősy Ferenc: A Képviselő-testületi határozat végrehajtásához szükséges lett
volna egy megosztást elvégezni, hogy a megosztás alapján kialakult sávot
értékesíteni tudják a lakosok az önkormányzatnak. A megosztást nem
engedélyezték. A jogi megoldást keresték az ügyvédi irodával. Mindenképpen
kártalanítani kell az igénybe vett területért a tulajdonosokat, ezért szolgalmi jogot
biztosítanak az önkormányzatnak, így annak is van értéke. A kártalanításokat egy
hónapon belül rendezik.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Június 12-én a megyei és a városi egészségügyi bizottság
együttes, kibővített ülést szervezett. Vendégük volt Dr. Bujdosó László regionális
tiszti-főorvos és Dr. Schwarcz Tibor, a Parlament Egészségügyi Bizottságának
alelnöke. Bíztató, hogy a helyi egészségügyi prevenciós program megteremtése
alapjai lerakása megtörténhet. Reményeik szerint a prevenciós programok nem csak
helyileg, hanem országosan is támogatottak. A szakma egyöntetű véleménye, hogy a
magyar egészségügy összességében, országos szinten dicséretet érdemel.
Szakembereik, felszereléseik semmivel sem rosszabbak, mint a nyugati országoké.
A magas halálozási arányért az elsődleges megelőzés hiánya tehető felelőssé.

Horváth Gyula: A Szőnyi Palánkdöngetők Köre megnyerte a Magyar Kupát,
sikerükhöz gratulál. A férfi kézilabda csapat harmadik, a nők a kilencedik helyen
végeztek az NB I-ben. A labdarúgó csapat a megyei bajnokságban ezüstérmet ért el.
Mini labdarúgó Európa Bajnokságot rendeztek a Czibor Zoltán Sporttelepen.
A Nemzeti Vágta rendezvényen 96 önkormányzat vett részt. Sajnos a komáromi  ló
nem szerepelt jól. Bocska Béla komáromi vállalkozó lova Balatonalmádit képviselve a
legjobb 16 közé került. Észak-Komáromot szintén Bocska Béla lova képviselte, mely
szintén a legjobb 16 közé került.

Sárai János: A Szőnyi Részönkormányzati ülésekről ritkán jelenik meg az
előterjesztésben tájékoztató. A legutóbbi ülésen a Szőnyiek egészségügyi ellátásáról
volt szó. A háziorvosi rendelő egy helyiségben működik.
Hosszú ideje próbálja elérni, hogy a szőnyi kirendeltség vezetője munkájához
segítséget kapjon.
Dr. Konczer Erik: Szintén gratulál a floorballosoknak. Megköszöni a helyi lakosoknak,
hogy a Nemzeti Vágta rendezvényen részt vettek. A városnak nagyon jó lova volt.

Dr. Szöllősy Ferenc: Kéri Sárai képviselő urat, hogy a munkáltatói jogok
gyakorlójával, a jegyzővel tárgyaljon ebben az ügyben. A testület döntött arról, hogy
milyen létszámot alkalmaz 2008-ban. Plusz fő a szőnyi kirendeltségnél nem szerepel.
A problémán belső átcsoportosítással, a hagyatéki ügyek alól mentesíthetik a
kirendeltség vezetőt.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A részönkormányzat ülésén az ÁNTSZ kérte, hogy
Komáromban biztosítsanak helyet az intézetnek. A szőnyi háziorvosi praxisok is
várhatóan fejlesztésre kerülnek.
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Czita János: A koppánymonostori részönkormányzat 2008. június 4-én tartotta
rendkívüli ülését és elbírálta a városfejlesztési pályázatokat. 4,5 M Ft került
felosztásra. 10 pályamunka érkezett be és 9 M Ft-ra pályáztak a szervezetek. A
nyertes pályázók között van egy alapítvány is. Az SZMSZ alapján alapítvány csak
testületi határozattal támogatható. Kéri, hogy a Képviselő-testület a
Koppánymonostori Óvodáért Alapítványt 280 E Ft-tal támogassa a
részönkormányzat kerete terhére. Az alapítvány erdei óvoda rendezésére nyújtotta
be a pályázatot.
Ahhoz, hogy a részönkormányzat a rábízott kerettel gazdálkodhasson és
fejlesztéseket is végezhessenek, a képviselő-testületnek kell felhatalmazást adnia. A
részönkormányzat ebben az évben 3,5 M Ft-ot szeretne beruházásra fordítani, pl.
kerekes kutak építése; temetőben ivókút kialakítása; játszóelemek telepítése;
edzőpálya építése.
Kéri, hogy a Képviselő-testület e két témában erősítse meg a részönkormányzat
döntéseit.
Koppánymonostoron a Dózsa György Művelődési házban lakossági fórumot tartanak
a buszközlekedéssel és a 2008. évi beruházásokkal kapcsolatban.

Zatykó János:  Kérdése, a Képviselő-testület a Monostori Óvodáért Alapítvány
részére 280 E Ft támogatást megítél a Koppánymonostori Részönkormányzat
költségvetési kerete terhére?

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal támogatja.

Zatykó János: A Képviselő-testület a Koppánymonostori Részönkormányzat
költségvetési keretéből 3,5 M Ft saját hatáskörben történő felhasználásához
(beruházásokra) hozzájárul?

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

155/A/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület a Monostori Óvodáért Alapítványt 280 E Ft-al
támogatja a 2008. évi Költségvetésben a Koppánymonostori
Részönkormányzat részére biztosított keret terhére.

2., A Képviselő-testület jóváhagyja, hogy a Koppánymonostori
Részönkormányzat 2008. évi Költségvetésben biztosított kerete terhére 3,5 M
Ft erejéig – beruházási előirányzat biztosításával – az alábbi monostori
beruházásokat a Polgármesteri Hivatal elvégezze:

- kerekes-kutak építése
- monostori temetőben öntözőkút építése
- játszóelemek vásárlása
- edzőpálya építése

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

 Császár Irén osztályvezető
Sagát Ágnes osztályvezető

             Czita János a részönkormányzat elnöke
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Hamrák Zsófia: A Csillag erődben rendezték első alkalommal a Hon Napot, mely
nemzeti hagyományok ápolását tűzte ki célul. A Közművelődési és Sport Bizottság a
rendezvényt nagyobb összeggel támogatta. A rendezvény nagyon sikeres, jó
hangulatú volt.

Győri István: A Nemzeti Vágtán a Lovas színház bemutatója sikeres és nagy reklám
értékű volt.
A Képviselő-testület munkatervét kiegészítették a Komárom város komplex
geotermikus energia hasznosítása c. előterjesztéssel. Az első félévben történt
tárgyaláskor szó volt arról, hogy helyszíni tapasztalatok szerzésére lehetőséget
biztosítanak a képviselőknek és a bizottságoknak. 2008. július 3-án sor kerülhetne
erre a tapasztalat cserére, - várja a képviselők jelentkezését.

Horváth Gyula: A Közművelődési és Sport Bizottság javaslatot tett a Kecskés László
Alapítvány, a Jószolgálati Alapítvány és az Összhang Alapítvány támogatására,
melyet a Képviselő-testületnek kell megerősítenie.
Határozati javaslata: A Képviselő-testület a Kecskés László Alapítványt 1,5 M Ft-tal,
az Összhang Alapítványt 800 E Ft-tal, a Jószolgálati Alapítvány 100 E Ft-tal
támogatja.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a javaslatról.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal támogatja.

155/B/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Kecskés László Társaság Alapítványt 1,5 M Ft -al, az
Összhang Alapítványt 800 E Ft-al  és a Jószolgálat Alapítványt 100 E Ft-al
támogatja a  2008. évi Költségvetésben a Közművelődési és Sport Bizottság
részére  biztosított kerete terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Császár Irén osztályvezető

Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság szintén
elismeri a sikereket elért sportolók teljesítményét.
Bocska Béla sajnos későn jelezte szándékát, hogy a Nemzeti Vágtára lovat
biztosítana.
A bizottság az előző ülésen tárgyalt az általános iskolák 2007. évi szakértői
vizsgálatáról készült jelentést. 2007. évben szakértői vizsgálatra került sor a városi
fenntartású iskolákban. A szakértői jelentések a Képviselő-testület elé is került. Cél
volt, hogy az intézmények adminisztrációját, dokumentációit vizsgálják és az ezzel
kapcsolatos javaslatokat megfogalmazzák. Az intézmények elkészítettek egy
ütemtervet és rendezték dokumentumaikat, az adminisztrációt átszervezték.
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A bizottság az intézmények beszámolóit elfogadta a szakértői vizsgálatok által tett
javaslatok végrehajtásáról.
A bizottság tárgyalt még a nyári szünet alatti történő beruházásokról, felújításokról. A
nyári időszakban mintegy 100 M Ft-os beruházás történik az alapfokú oktatási,
nevelési intézményekben, 50 M Ft-os pedig a megyei fenntartású intézményeknél.

Zatykó János: Június 6-án a Megyei Közgyűlés ülésén szó volt a komáromi
székhelyű, megyei fenntartású intézmények sorsáról. A Megyei Közgyűlés felkérte a
közgyűlés elnökét, hogy kezdje meg a tárgyalásokat Komárom Város
Önkormányzatával a hat intézmény esetleges Megyei Önkormányzati fenntartásban
maradásával kapcsolatban. A Képviselő-testület azonban arra adott felhatalmazást,
hogy a hat intézmény kerüljön városi fenntartásba.

Nagy Zoltán: Komárom város egy standdal is részt vett a Nemzeti Vágta
rendezvényen, a látogatottsága nagy volt. Komárom városa négy helyszínen is részt
vett a Nemzeti Vágtán.

Zatykó János:  Kéri, fogadja el a Képviselő-testület az előterjesztést.

- A Képviselő-testület az előterjesztést 16 igen szavazattal elfogadja.

155/C/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a lejárt határidejű Képviselő-testületi határozatok
végrehajtásáról, a két ülés közötti fontosabb tárgyalásokról, intézkedésekről,
az önkormányzati bizottságok munkájáról, döntéseiről szóló beszámolót
elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

Zatykó János:  Az Egészségügyi Alapellátási Szolgálat vezetője kérte, hogy a 172.
technikai számmal jelzett előterjesztés a Képviselő-testület zárt ülés keretében
tárgyalja.

- A Képviselő-testület a javaslattal 16 igen szavazattal egyetért.

9., Napirendi pont: Interpellációk.

Zatykó János:  Az előző testületi ülésen elhangzott interpellációkra írásos választ
készítettek, melyet a képviselőkhöz eljuttattak.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Egyik interpellációjára írásos választ kapott, a
másikra polgármester úr részben már választ adott.
Az egyik interpellációja a közterület-felügyelettel, a másik a Rákóczi rakparttal
foglalkozott.
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Zatykó János: A Rákóczi rakparton az egyirányúsításra vonatkozó táblát
eltávolították, de a forgalom lassítására vonatkozó táblát nem, mivel a járda nem
készült még el. Veszélyeztetné az ott dolgozók testi épségét, ha a sebesség
korlátozó táblát eltávolítanák.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A közterület-felügyelettel kapcsolatos
interpellációjára írásos választ kapott. A válasszal azonban csak részben tud
egyetérteni. A felvetései teljes mértékben jogosak voltak, széles körben került
összegyűjtésre a működéssel kapcsolatos vélemény. Azzal egyetért, hogy a
közterület-felügyeletre szükség van, de nem olyanra, mint a jelenlegi. Célszerű
lenne, hogy más fajta közterület-felügyelet kialakításra és vezető váltásra kerüljön
sor. Olyan közterület-felügyelet legyen, mely a lakosságot segíti és az elsődleges
feladatait teljesíti. A vezető adott válasza sok ponton vitatható. Nem biztos, hogy van
olyan képviselő, aki alátámasztja azt a véleményt, hogy vele rendszeres a
kapcsolattartás. Az elmúlt időben nem találkozott olyan közterület-felügyelővel, aki a
választókerület problémáit közölte volna. Nem érti, hogy miért nem tekinti
feladatának a közterület-felügyelet, hogy a hozzá érkező problémára megoldást
találjon. Az elvégzett feladatok végrehajtását, a járatterveket sem ellenőrzi senki. A
közterület-felügyelet vezetője kifejezett kérése volt, hogy az interpellációra adott
válaszát is olyan terjedelemben közöljék, ahogy az interpelláció is elhangzott. Nem
tartja ezt célszerűnek, elsődlegesen a válasz hangneme miatt és azért, mert a
kérdésekre igazából nem adott választ. Javasolja, hogy a testület ne fogadja el az
interpellációra adott választ.

Dr. Szöllősy Ferenc: Kéri, hogy képviselő asszony, vagy a  Képviselő-testület fogadja
el az interpellációra adott választ, mely tartalmazza, hogy a közterület-felügyelet
semmilyen törvényt nem sértett eljárása során. A közterület-felügyelet viszont
módszereiben, cselekedeteiben, segítségében, alázatában, szolgálatában egész
másként kell, hogy működjön, mint eddig. A közterület-felügyelet jogi irányítója,
munkáltatója a jegyző. Azért kell a közterület-felügyelet a városban elsősorban, hogy
segítse a város polgárait, tájékoztassa az idegeneket, előzékeny legyen. Ha vannak
rendbontók, ellenük határozottan lépjenek fel. A közterület-felügyelet vezetője
leváltása jegyzői hatáskör, abba képviselő nem szólhat bele. A gyakorlatban sok
tekintetben egyetért interpelláló képviselő asszonnyal és szeretné, ha változás
történne a közterület-felügyelet mentalitásában. Ha nincs meg a változás, akkor
vezető váltásra kerülhet sor. Rendészeti szervek hivatottak arra, hogy elsősorban a
büntetés eszközeit használják. A közterület-felügyeletről szóló rendeletben is
szerepel, hogy a komáromi embereket és az ide látogató embereket kell segíteniük.
Munkaköri leírásuk kiegészíthető az elhangzott javaslatokkal. Több olyan feladatuk
van, mely nem közvetlen munkájukhoz tartozik, hanem segítő szándékkal végzik el.
A közterület-felügyelettel megbeszélte azt is, hogy a tiszteletet jobban elvárja a
vezetők és a képviselők felé is.
Kéri, fogadják el az interpellációra adott választ és az ősz folyamán – amikor a
tevékenységükről szóló előterjesztést tárgyalják – talán már változásokat is
észlelhetnek. Önkormányzatra tartozik, hogy milyen legyen a közterület-felügyelet
munkamódszere, szervezete, vagy – mivel nem kötelező feladat – egyáltalán az
önkormányzat fenntartsa e ezt a szervezetet.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Elfogadja az interpellációra adott választ,
amennyiben a Képviselő-testület ősszel tárgyalja az említett előterjesztést.
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10. Napirendi pont: E g y e b e k.

a/ A Jókai Mór Város Könyvtár igazgatói álláshelyére beérkezett pályázatok
elbírálása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A pályázó nem kéri zárt ülés tartását.

Zatykó János:  Az előterjesztést megtárgyalta a Közművelődési és Sport Bizottság. A
bizottság a határozati javaslat 1. pontját elfogadásra ajánlja.
A könyvtár vezetői megbízása lejárt, ezért pályázat kiírására került sor. Két pályázat
a kiírásnak nem felel meg.

Horváth Gyula: György Károlyné pályázót is meghallgatta a bizottság őt javasolja
megbízni a vezetői teendőkkel.

Dr. Mészáros Gyula: A könyvtár nagyon sokat nyert azzal, hogy György Károlyné a
vezetője. Megválasztása esetén számára további sikereket kíván.

Koppány Csaba: A könyvtár mindig fejlődik, annak ellenére, hogy hosszabb ideje
ugyan az. Nagyra értékeli a könyvtár specialitásait, mint pl. a helytörténeti munka.
Igyekeznek a város lakosságát bevonni a könyvtár életében különböző előadásokkal.
Megyei szinten is jó híre van a könyvtárnak. A könyvtárosok megyei újságában is
folyamatosan találkozott az általuk írt szakmai cikkekkel. Támogatja György Károlyné
kinevezését.

Hamrák Zsófia: György Károlyné nagyon jó pályázatot írt, kiváló, nagy tudású ember.
További munkájához – megválasztása esetén – sok sikert kíván. Kívánja, hogy a
könyvtár dolgozói is hasonló elánnal, összefogással folytassa tovább munkáját.

Zatykó János:  Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a határozati javaslat 1. pontjáról,
mely szerint a Jókai Mór Könyvtár vezetőjének megbízzák György Károlynét 2008.
július 1-től 2013. június 30-ig, 5 év határozott időtartamra, bére és pótléka
változatlanul hagyásával.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  A határozati javaslat 2. pontja alapján a Képviselő-testület Kiss Zoltán
pályázó kinevezését nem támogatja, mivel nem felel meg a pályázati kiírás
feltételeinek.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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Zatykó János:  A határozati javaslat 3. pontja alapján a Képviselő-testület Simon
Ádám pályázó kinevezését nem támogatja, mivel nem felel meg a pályázati kiírás
feltételeinek.

- A Képviselő-testület a javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János: Gratulál György Károlynénak a kinevezéshez, további munkájához sok
sikereket kíván.

156/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület a Jókai Mór Városi Könyvtár vezetésével megbízza
György Károlynét 2008. július 1. napjától 2013. június 30. napjáig, öt év
határozott időtartamra, bére és pótléka változatlanul hagyásával.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

 Dr. Halász Károly osztályvezető

2. A Képviselő-testület Kiss Zoltán pályázó kinevezését nem támogatja, mivel
nem felel meg a pályázati kiírás feltételeinek.

3. A képviselő-testület Simon Ádám pályázó kinevezését nem támogatja, mivel
nem felel meg a pályázati kiírás feltételeinek.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Halász Károly osztályvezető

b/ Bozsik József Általános Iskola igazgatói álláshelyére beérkezett pályázat
elbírálása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

A pályázó nem kéri zárt ülés tartását.

Zatykó János:  Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság támogatta a
határozati javaslat elfogadását. Az iskolában működő szervezetek 100 %-osan
támogatták a pályázót. A szülők levélben kérték a Képviselő-testületet, hogy a
pályázatot ítéljék sikeresnek, eredményesnek.

Dr. Mészáros Gyula: Az Oktatási, Gyermek és Ifjúságvédelmi Bizottság egyhangúan
támogatta a pályázatot. A pályázat a kiírásban szereplő alaki, formai
követelményeknek megfelel, áttekinthető, világos, gondolatébresztő. A bizottság
kihelyezett ülésen is tájékozódhatott az intézmény életéről, működéséről. A
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tantestület, a közalkalmazotti tanács, a szakszervezet, a szülői szervezet, a
diákönkormányzat 100 %-os támogatását bírja a pályázó.

Az elmúlt évben jelentős és pozitív változás történt az intézmény életében, a
fegyelem szilárdult, a gyermekek élete, tevékenysége színesebbé vált. A pozitív
változásokat a szűkebb környezet, a városrész lakói is érzékelik.
Potháczky Mária pályázatában leírja, hogy olyan vezető szeretne lenni, aki egyesíti
magában a dinamikus lendületet, a humánumot, a finom derűt, a kritikus szemléletet,
a törődő magatartást.

Takács József: Potháczky Mária pályázata arra hívja fel a figyelmet, hogy van min
változtatni és javítani. Fontosnak tartja a szülőkkel való együttműködést. A
pályázatban megfogalmazódtak a jövőbeni célok, azok jók, látszik, hogy az iskola és
a diákok érdekeit szolgálják. Kívánja, hogy valósuljanak is meg ezek a célok, ez az
iskolaigazgató feladata és felelőssége lesz a jövőben. Ezt időnként számon is
kellene kérni.

Zatykó János: Kérdése, a Képviselő-testület a Bozsik József Általános Iskola
igazgatói feladatai ellátásával Potháczky Máriát megbízza-e 2008. augusztus 1-től
2013. július 31-i napjáig, öt év határozott időre, a Kjt. szerinti besorolási bérrel,
270 %-os vezetői pótlékkal.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen, 1 tartózkodás szavazattal
elfogadja.

Zatykó János: A megválasztott igazgatónak sok sikert, jó egészséget kíván.

Potháczky Mária: Megköszöni a Képviselő-testületnek a bizalmat, a tantestület
támogatását. A szülőkkel nem annyira rossz a kapcsolat, ha 150 aláírással ellátott
levelet küldtek a polgármester úrnak. Kéri, a képviselők folyamatosan látogassák az
iskolát, győződjenek meg munkájukról, a problémákat jelezzék, hiszen azokat csak
úgy tudják megoldani, ha tudomásuk van róla. Köszöni a bizalmat, azt igyekszik
megszolgálni.

157/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Bozsik József Általános Iskola intézményvezetői
feladatainak ellátásával megbízza Potháczky Máriát 2008. augusztus 1.
napjától 2013. július 31. napjáig, öt év határozott időtartamra, a Kjt. szerinti
besorolási bérrel és 270 %-os vezetői pótlékkal.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Halász Károly osztályvezető
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c/ A közbeszerzési eljárást lezáró döntés meghozatal a Komárom 2008. évi út és
kerékpárút beruházás kivitelezésére (I. ütem) kiírt nemzeti nyílt közbeszerzési
eljárásban.

Előadó: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: A közbeszerzés nagyságrendje a 150 M Ft-ot meghaladja. A bíráló
bizottság javaslata alapján a döntést a Képviselő-testületnek kell meghoznia.

Győri István: Az ez évi elképzelések szerint a város területén folytatódhat az
útberuházás. Végre teljesül az a cél is, hogy a közbeszerzések kapcsán olcsóbban
tudják a beruházásokat megvalósítani. A tervezői költségbecsléshez képest a
beérkezett ajánlatok olcsóbb kivitelezést eredményeznek.
Az itt megspórolandó fedezetből jó lenne, ha az útberuházásokat gyorsítanák és a
közbeszerzési tervben ugyan szereplő, de fedezettel nem rendelkező útberuházások
részére a megspórolt összegeket átcsoportosítanák. Javasolja, hogy a Képviselő-
testület rendkívüli ülésére az átcsoportosítást a hivatal készítse elő és döntsenek
arról, hogy ezeket a pályázatokat minél előbb megvalósíthassák.
Az előterjesztést jónak tartja, azzal egyetért.

Zatykó János:  Kéri, hogy a hivatal a rendkívüli ülésre a szükséges átvezetéseket
végezze el és a Képviselő-testületnek mutassa be.
A határozati javaslat alapján útburkolat felújítására kerül sor az Esze Tamás és a
Fenyves utcában, útburkolat és járda felújítása a szőnyi vasútállomáshoz vezető
úton, parkoló építés Koppánymonostor faluközpontjában. A nyertes ajánlattevő a
Kolasz-Eger Zrt. A második legkedvezőbb ajánlatot tette a Magyar Aszfalt Kft.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 15 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János: A határozati javaslat 2. pontjában szerepel az útburkolat felújítása a
Lajta utcában, Ghyczy K. utcában, Damjanich J. utcában, Tompa M. utcában, Juhász
Gy. utcában, Korona utcában, Eszperantó utcában, Péczeli utcában, Garázs-sor,
Lengyár lakótelep, Kelemen L. utca, útburkolat és járda felújítás a Bajcsy-Zs.
utcában. A nyertes ajánlattevő a Vegyépszer Zrt. A második legkedvezőbb ajánlatot
a Kolasz-Eger Zrt. tette.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

Zatykó János:  A határozati javaslat harmadik pontjában szerepel az Ácsi kerékpárút
felújítása, Szőny-Bem u. kerékpárút felújítása, Igmándi u., Mártírok útja és Török
Ignác utca közötti kerékpárút kiépítése, Bem J. u., Mártírok u. és Táncsics M. u.
szakaszon kerékpárút kiépítése. Nyertes ajánlattevő a Vegyépszer Zrt., a második
legjobb ajánlattevő az Euro-Aszfalt Zrt.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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158/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

Komárom Város Képviselő-testülete a Közbeszerzési Bírálóbizottság döntési
javaslatának figyelembevételével a 2008. évi út- és kerékpárút beruházások
(I.ütem) kivitelezésére kiírt nemzeti nyílt közbeszerzési eljárásban az alábbi döntést
hozza:

Az ajánlatok érvényessége/érvénytelensége:

- Az Euro-Aszfalt Kft., Magyar Aszfalt Kft., Colas-Eger Zrt. , Vértesaszfalt Kft.
– FTK Építő Kft. És a Vegyépszer Kft. ajánlata érvényes, mivel megfelelően
igazolták, hogy nem állnak a kizáró okok hatály alatt, valamint hogy a szerződés
teljesítésére pénzügyi-gazdasági és műszaki-szakmai szempontból alkalmasak.

- A Teerag-Asdag Kft. ajánlata a Kbt. 88. § (1) bekezdés e) pontja értelmében
érvénytelen, mivel nem igazolta megfelelően a szerződés teljesítéséhez
szükséges, ajánlatkérő által előírt pénzügyi-gazdasági valamint műszaki-szakmai
alkalmassági követelményeknek való megfelelést.

A Képviselő-testület a nyertes, valamint a második legkedvezőbb
ajánlattevőket az alábbiak szerint hirdeti ki:

Nyertes ajánlattevő és
ajánlata (nettó)

Második
legkedvezőbb
ajánlattevő és
ajánlata (nettó)

Colas-Eger Zrt.
3300 Eger, Deák Ferenc

út 49.

Magyar Aszfalt Kft.
1135 Budapest,

Szegedi út 35-37

1. rész: Útburkolat felújítása
az Esze Tamás utcában, a
Fenyves utcában; útburkolat
és járda felújítása a Szőnyi
vasútállomáshoz vezető
úton,  valamint parkolóépítés
és útfelújítás
Koppánymonostor
faluközpontjában

65 812 084 Ft 68 319 116 Ft

Vegyépszer Zrt.
1151 Budapest,

Mogyoród útja 42.

Colas-Eger Zrt.
3300 Eger, Deák

Ferenc út 49.

2. rész: Útburkolat felújítása
az alábbi utcákban:  Lajta u.,
Ghyczy Kálmán u.,
Damjanich János u., Tompa
Mihály u., Juhász Gyula u.,
Korona u., Eszperantó u.,
Péczeli J. u., Olt u., Jókai tér
mögötti garázssor, Lengyár
ltp., Kelemen L. u.; valamint
utcaburkolat és járdafelújítás
a Bajcsy-Zsilinszky utcában

116 760 294 Ft 118 126 009 Ft

3. rész: Ácsi kerékpárút Vegyépszer Zrt. Euro-Aszfalt Kft.
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1151 Budapest,
Mogyoród útja 42.

2225 Üllő,
Zsarókahegy 053/30

hrsz.

felújítása, Szőny-Bem utca
kerékpárút felújítása,
Igmándi út Mártírok útja és a
Török Ignác utca közötti
kerékpárút kiépítése, Bem
József utca Mártírok útja és
Táncsics Mihály utca közötti
szakaszán kerékpárút
kiépítése

66 261 195 Ft 69 711 470 Ft

Nettó mindösszesen 248 833 573 Ft
5% tartalékkeret 12 441 679 Ft
Bruttó mindösszesen 313 530 302 Ft

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert és a Jegyzőt a vállalkozási
szerződés megkötésére.

Az eredményhirdetés időpontja: 2008. június 30. 15.00
A szerződéskötés időpontja: 2008. július 8. 14.00

Munkaterület-átadás időpontja: 2008. július 17.

Teljesítési határidők:

1. rész: 2008. szeptember 30.

2. rész: 2008. október 31.

3. rész: 2008. szeptember 30.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző

 Szakmáriné Tóth Katalin közbeszerzési referens

  d/ A „Tűzvédelemért” Közalapítvány alapító okiratának módosítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi Bizottság. A jelenlegi, kis
mértékű módosításra azért van szükség, mert a városi ügyészség indokoltnak tartja,
hogy a módosításokat a Képviselő-testület elfogadja.
Kérdés, észrevétel nincs, kéri szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.
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159/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., Komárom Város Képviselő-testülete, mint alapító, a „Tűzvédelemért”
Közalapítvány Komárom alapító okiratának, a közalapítvány képviseletére
vonatkozó 6. pontját az alábbiak szerint módosítja:

6.10. pontban

Törlésre kerül:

„A Kuratórium döntéseit az érintettekkel ajánlott levélben közli, amelyet évente
legalább egyszer ismertetni kell, a Közalapítvány működésére, szolgáltatási
igénybevétele módjáról, éves gazdálkodására vonatkozó beszámolóval együtt.
Az alapító illetve a támogatók a Közalapítvánnyal kapcsolatos bármely ügyben
tájékoztatást, vagy felvilágosítást kérhetnek, továbbá a Közalapítvány
könyveibe és irataiba hivatali órákban bármikor betekinthetnek, azokat
megvizsgálhatják, azokról – saját költségükre – másolat kiadását kérhetik a
Kuratórium elnökétől. A Közalapítvány éves közhasznúsági jelentésébe bárki
betekinthet, illetőleg abból saját költségére másolatot készíthet.”

Új bejegyzés:

„A Kuratórium döntéseit az érintettekkel ajánlott levélben közli és
nyilvánosságra hozza Komárom város internetes honlapján.  A
Közalapítvány könyveibe és irataiba illetve éves közhasznúsági
jelentésébe hivatali órákban bármikor, bárki betekinthet, illetőleg abból
saját költségére másolatot készíthet.”

2., Komárom Város Képviselő-testülete, mint alapító, a „Tűzvédelemért”
Közalapítvány Komárom alapító okiratának a közalapítvány gazdálkodása
című 7. fejezetét új 7.10. ponttal egészíti ki.

Új bejegyzés:

7.10. Amennyiben a Közalapítvány éves bevétele meghaladná az ötmillió
forintot, a közhasznú szervezetekről szóló 1997. évi CLVI. törvény 10. §
(1) bekezdése értelmében az alapító a vezető szervtől elkülönült
felügyelő szervet hoz létre, a közalapítvány működésének és
gazdálkodásának ellenőrzése érdekében. A felügyelő szerv ügyrendjét
maga állapítja meg.

3., A „Tűzvédelemért” Közalapítvány Komárom alapító okiratának 3. számú
módosítása az alapító okirat egyéb rendelkezéseit nem érinti, így azok
továbbra is érvényesek.
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4.. A „Tűzvédelemért” Közalapítvány Komárom alapító okiratának 3. számú
módosítással egységes szerkezetbe foglalt változatát az alapító közzéteszi
Komárom Város Önkormányzata hivatalos közlönyében.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Dr. Halász Károly osztályvezető

e/ Kórházi gyógyszertár kialakítása.

Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Zatykó János: Az előterjesztést megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális
Bizottság, véleménye a kiegészítő anyagban megtalálható. 21/2008.(I.30.) számú
határozatában a Képviselő-testület úgy foglalt állást, hogy a Selye János Kórház
vezetése és a Polgármesteri Hivatal kérjen ajánlatot intézeti gyógyszertár
működtetésére. Ezért nem érti, hogy az Intézményfelügyeleti Osztály miér t terjeszti
ezt a kérelmet a Képviselő-testület elé, hiszen a döntés nem a testület
kompetenciájába tartozik.
(Ismerteti a 21/2008.(I.30.) számú határozatot.)
Természetesen a polgármester is tehet arról, hogy ennek a határozatnak még nem
szerzett érvényt és hagyta, hogy fél évig görgesse a testület a témát maga előtt.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Nincs arra szükség, hogy olyan pályázati kiírásról
döntsenek, ami később törvényességi szempontból támadható. A gyógyszertár
kérdését sok más módon megoldhatják. Akár úgy is, hogy együttműködési
megállapodást kötnek más kórházi gyógyszertárakkal. Amennyiben még is szeretnék
a gyógyszertárat kialakítani, akkor rendezni kell a tulajdonviszonyokat. A pályázati
kiírás sok kritikát kapott. Egyetlen pályázó támogatta volna a kiírást. Konszenzus
alakult ki abban hogy kizárólag támadhatatlan pályázatot szabad jóváhagyni, olyat,
melyben a helyi gyógyszerészek is részt vehetnek. A regionális gyógyszerész
felkérésére a kamara és a szakmai szervezetek bevonásával határidőt szabva
megegyeztek abban, hogy olyan pályázati kiírás készítenek, melyet a Képviselő -
testület elfogadhat. Nem tartja célszerűnek, hogy a munka közepén a képviselő-
testület más döntést hozna. Biztos abban, hogy többségi szavazatot ez a napirend
nem kap. Akkor járnak el jól, ha kitartanak az utolsó döntés mellett és júliusban
visszakerül ez a téma, - szakmával egyeztetve. Amennyiben a beruházás elindul,
nem lehet kérdés a működési engedély meghosszabbítása. A kórháznak is az az
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érdeke, hogy tisztázott körülmények között fogjon hozzá ahhoz a feladathoz, melyet
december 31-ig teljesítenie kell.

Zatykó János: Természetesen nem gondolja azt, hogy olyan pályázati kiírást
készítenek, mely bármely oldalról támadható. Hat hónapon keresztül folyt egy munka
és csak azért került a testület elé, hogy konszenzus legyen. A Selye János Kórház és
a Polgármesteri Hivatal tud törvényes ajánlattételi felhívást előkészíteni. Örömmel
veszi, ha ebben segítenek. A pályázat előkészítését elrendeli a kórház és a
Polgármesteri Hivatal részére, kéri, hogy ezt a munkát a bizottság segítse.

Koppány Csaba: Csak olyan döntést szabad hozni, mely a város és körzete
lakosságának jó. Amennyiben az intézményi gyógyszertár nem kapja meg a
működési engedélyt, akkor annak következménye a városra nézve lesz hátrányos.

Dr. Várnai Tibor: Egyik lehetőség, hogy a kórház részére szerződéses módszerrel
biztosítanak egy kórházi gyógyszertárat, mely lehetővé teszi, hogy a kórház tovább
működhessen. Lehetőség még, hogy az ügyelethez illesztve biztosítják a gyógyszer
ellátást,- ez azonban 60-80 M Ft-os költséget jelent. Ha csak a kórház ellátásáról van
szó, akkor a döntést bízzák a kórházra. Ahhoz kell a testületi határozat, ha nagy
léptékű elképzeléseik vannak. El kell dönteni, hogy ezt ki fogja elvégezni. Nagyon
fontos az előkészítés.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: Koppány Csaba bizottsági tag mindig mást mond a
bizottsági és mást a testületi ülésen. Olyan döntéseket kell hozni a bizottság ülésén,
melyet aztán a képviselő-testület ülésén tartani tudnak.
Komoly pénzügyi kihatással lehet az önkormányzatra, ha építkeznek, illetve nyílttá,
ügyeletet ellátó patikává kívánják tenni a megépítendő patikát.
Ragaszkodik hozzá, hogy törvényes pályázatot írjanak ki és polgármester úr azért
vállalja is a felelősséget. Nincs semmi sürgető és van megoldás a gyógyszertári
funkciók ellátására.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Köszöni a korrekt hozzászólásokat. Próbálják meg a
korrekt utakat bejárni. Fél éve zajlik az ügy és ez nem a testület vagy bizottság
hibája, hiszen többször előfordult, hogy az anyag nem volt előkészített, nem
szerezték be a szakmai véleményeket.

Koppány Csaba: Az egész város és a körzete lakossága szempontjait, nem pedig
néhány vállalkozó érdekeit kell szem előtt tartani. Jó gazda módjára bánjanak a
város pénzével.

Zatykó János: Soha nem volt híve bujtatott pályázatoknak, törvénytelen dolgoknak.
Ha erre példa lett volna, akkor már régen nem lenne polgármester.  Kéri, hogy a
Polgármesteri Hivatal rövid időn belül készítse el az ajánlattételi felhívást, az pedig a
rendkívüli testületi ülésen bemutatják.

f/ Óbuda Ingatlan Kft. kérelme.

           Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./
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Zatykó János: A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfej lesztési
Bizottság a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést nem tárgyalta,
napirendről levette. Az előterjesztésről a későbbiekben sem kíván tárgyalni.

Győri István: A Pénzügyi Bizottság az előterjesztést levette napirendről azért, mert az
előterjesztésben semmiféle pénzügyi döntésről nincs szó. Övezeti átsorolás
kéréséről van szó. Ha a Képviselő-testület ehhez hozzájárul, minden anyagi vonzatát
a kérelmező fizeti. A Képviselő-testület az átsorolásra vonatkozó kérelemmel már
foglalkozott. A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési
Bizottság ülésén is felvetődött, hogy vajon mit szeretne építeni a beruházó a
területre? Az előterjesztésben szerepel, hogy kereskedelmi, szolgáltató, szállás
jellegű létesítményeket alakítanak ki. A kérdés úgy is felvetődhet, hogy 16 év
állagromlás és terület gondozatlanság miatt a testület meddig szeretné ezt az
állapotot fenntartani. A városban két rendezetlen terület van, az egyik a Tesco
mögötti terület, a másik pedig ez a magántulajdonú terület. A területtel záros
határidőn belül valamit kezdeni kellene.
A Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Bizottság az
előterjesztést támogatta.

Dr. Molnár Attila: Hányszor kell még a Képviselő-testületnek megerősítenie azt a
határozatát, hogy idegenforgalmi célra besorolt övezetet nem akar kereskedelmi
övezetté alakítani. Negyedszer kerül az előterjesztés a Képviselő-testület elé,
némileg átalakítva.
A Képviselő-testület egyszer már egyhangúan döntött arról, hogy nem kívánja
módosítani a rendezési tervet. A testület előtt szerepelt a rendezési terv módosítása,
a cég által elkészített tanulmányterv kapcsán, mely kifejezetten Aldi áruház
létesítésére szolgált.
Azzal egyetért, hogy a területtel valamit kezdeni kell. Jó lenne, ha az önkormányzat
tárgyalna a terület megvásárlásáról. Nem véletlen, hogy a rendezési terv
elfogadásakor idegenforgalmi övezetbe sorolták a területet. Továbbra sem javasolja
kereskedelmi övezetbe sorolni a területet.
A tulajdonosokkal vegyék fel a kapcsolatot, hogy milyen lehetőség van a terület
megvásárlására.

Zatykó János: Akkor követték el a legnagyobb hibát, amikor meg volt a lehetőség
arra, hogy a területet az önkormányzat megvásárolja és arra nem került sor. Azóta
több mint tíz év telt el. A 3 ha terület értéke napról napra romlik. Az övezeti átsorolás
kisebb nagyságrendű megnyitásával legalább lehetőséget adhatnának a magántőke
bevonására. A Képviselő-testületen fogják számon kérni, hogy miért nem tud
hatékonyan tenni ebben az ügyben.

Hornig Rudolfné: Az önkormányzat érdekei magasabbak annál, hogy most egy
átsorolást végrehajtson. A területen megépült egy lakótelep. A környéken mindenféle
kereskedelmi egység működik, éjjeli tevékenységükkel, a rakodással zavarva a
környék lakóit.
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Győri István: Amikor a lakótelepre építési engedélyt kértek, akkor már köztudott volt,
hogy az önkormányzat milyen kereskedelmi egységekkel kötött előszerződést a
megépítésre. Nagyon jól tudták, hogy ott a Lidl Áruház is építkezni fog.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 8 igen, 8 nem szavazattal nem
támogatja.

Dr. Molnár Attila: Javasolja, hogy polgármester urat hatalmazzák fel arra, hogy
kezdeményezzen tárgyalásokat a beruházókkal.

Zatykó János: Természetesen a tárgyalásokat lefolytatja. Egészen biztos, hogy az
Aldi áruház nem erre a helyre szeretne építkezni.

g/ Színházi előadások támogatása.

Előadó: Zatykó János polgármester

Zatykó János: Az előterjesztést a Közművelődési és Sport Bizottság megtárgyalta. A
költségvetésben 30 M Ft áll rendelkezésre. A bizottság javasolja, hogy 2008-ban a
Jókai Színház, Alapítvány részére 5 M Ft-ot, a Magyarock Dalszínházának 6 M Ft-ot,
a Magyar Lovas Színháznak 7 M Ft-ot, a Szevasz Színháznak 4.240 E Ft-ot,  a
Délibáb színháznak 345 E Ft-ot, a Monostori Erőd Kht-nak 1.200 E Ft-ot biztosítson a
Képviselő-testület. A fennmaradó 6.205 E Ft-ot javasolják általános tartalékba
helyezni.

Horváth Gyula: Arra gondolt, hogy a színházi előadásokra szánt pénzeszköz is a
bizottsághoz kerül. A tavalyi évben és idén is 50 M Ft-ot biztosítottak a
közművelődésre és sportra. Tavaly a színházi előadásokra 20 M Ft-ot biztosítottak,
ebben az évben 30 M Ft-ot. A Szevasz Színház Magyarországon bejegyzett?

Rédli Margit: A Jókai Színház bejegyzett és színházként működik. A Lovas Színház,
a Magyarock Dalszínháza egyesület, a Szevasz színház bejegyzés alatt álló
egyesület, a Művelődési Központ csoportjaként dolgoznak.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A Szevasz Színház az Egészségügyi és Szociális
Bizottsághoz is benyújtotta pályázatát. Pályázatát úgy minősítették, hogy a kiírásnak
nem felel meg. A Csokonai Művelődési Központban dolgoznak, de a pályázat kiírása
Komárom városához kötődik. Ugyan ez volt a Közművelődési és Sport Bizottság érve
is, hiszen nem tudtak bemutatni olyan okiratot, ahol a működési hely, vagy bejegyzés
telephelye a Csokonai Művelődési Központ. Ahhoz is a testület hozzájárulása kellett
volna, hogy a művelődési házban egy idegen egyesület működhessen.

Nagy Zoltán: A Közművelődési és Sport Bizottság több órán keresztül tárgyalta ezt a
napirendet, mire konszenzusos javaslat született. Nagyon sok egyesületnél
megtörténik, hogy baráti körök valamilyen célra pályáznak. Mivel ők nem bejegyzett
civil szervezet, ezért ők egy technikai lebonyolító szervezeten keresztül nyújtják be a
pályázatot. A Közművelődési és Sport Bizottság nagyon alaposan megtárgyalta az
előterjesztést, próbálják meg támogatni a konszenzussal kialakított döntésüket.



30

Dr. Molnár Attila: Az Észak-Komáromi Jókai Napok alatt amatőr színtársulatok adják
elő különböző szerzők darabjait és a Szevasz Színházhoz hasonló színtársulatok
tucatjai szerepelnek. Nem a Szevasz Színházzal van problémája, hanem a
támogatás mértékét tartja aránytalannak. Jó kezdeményezésről van szó, ha még
lesznek értékes produkcióik, akkor bejelenthetnek ilyen jellegű támogatási igényt.
4,2 M Ft-ot egy átlagember egy fél életen át keres meg. Kicsit gondolják át a
támogatást. A Jókai Színház, a Magyar Lovas Színház és a Magyarock Dalszínháza
támogatása vitán felül áll.
Javasolja, hogy a Szevasz Színházat 1.240 E Ft-tal támogassák. A fennmaradó 3 M
Ft-ot a Jókai Színház, a Magyar Lovas Színház és a Magyarock Dalszínháza
támogatására fordítsák pluszban. Kéri, hogy ezt a javaslatot támogassák. Az
egyesületek, alapítványok, akik magasabb támogatást igényeltek, mind komoly
bizonyítékkal szolgáltak a Képviselő-testület részére. Később a Szevasz Színház is
ebbe a kategóriába tartozhat, de a javasolt támogatási összeget magasnak tartja.
Aránytalan, hogy a Jókai Színháznak 5 M Ft-ot a Szevasz Színháznak pedig
4 M Ft-ot biztosítanak.

Zatykó János: A bizottsági ülésen az ismertetett támogatási felosztásban alakult ki
konszenzus. Tárgyalási szünetet fog elrendelni, hogy alakítsanak ki konszenzusos
álláspontot.

Koppány Csaba: Az alapkérdés az volt, hogy törvényesen adhatnak-e támogatást a
Szevasz Színháznak. Amennyiben igen, akkor nincs miről vitatkozni. A
konszenzusos megoldás úgy alakult ki, hogy többféle javaslat volt, majd elnök úr
mondott egy számsort, melyre a bizottság igennel válaszolt.

Hamrák Zsófia: Komáromban elindultak színházak saját erőből. Az előterjesztés
értelmezhetetlen, nem egyértelmű. Ilyen alapon megkezdődhet a városban az a
gyakorlat, hogy bárhonnan bejelentkezhetnek színházak Komáromba. Ez ellen nincs
kifogása, de az adófizetők pénzéből adnak támogatást.
Korábban a Lovas Színházat 700 E Ft-tal támogatták és a vezető azt mondta, hogy
soka többet nem lesz szükség az önkormányzat támogatására, mert ezzel a pénzzel
el tudnak indulni.
Ha jogilag adható, akkor adjanak támogatást annak a színháznak, mely már
bizonyított. A színház nagy része nem komáromi tagokból áll, nem tartja helyesnek
az ilyen mértékű támogatást.

Zatykó János: A Közművelődési és Sport Bizottság előterjesztése egyértelmű.

Dr. Mészáros Gyula: Feltételezte, hogy többségi döntés alapján, egyhangúan hozott
javaslatról van szó. A testület nyilván felülvizsgálhatja a bizottság döntését. Úgy érzi,
most ötletelés folyik. A legtöbb pénzt a Jókai Mór Színháznak adná, hiszen a határon
túli kultúra támogatása a legfontosabb dolog.
Tárgyalási szünetet javasol.

Zatykó János: Egyhangúlag hozott, konszenzusos javaslatot terjesztettek elő, majd a
Képviselő-testületi ülésen elhangzik, hogy az miért nem jó.

Dr. Szöllősy Ferenc: Az önkormányzat rendelete és a központi jogszabály
egyértelmű, - aki pályázatot ad be, tevékenységéhez, működéséhez szeretne
támogatást kapni, annak el kell kérni az alapító okiratát, a társasági szerződését
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vagy a cégbejegyzését. Ha nem bejegyzett cég, akkor pedig nyilatkozni kell, hogy a
nevében ki jár el, ki volt a pályázó. A Szevasz Színház mögött a Csokonai
Művelődési Központ áll, mint pályázó.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Az Egészségügyi és Szociális Bizottság a Szevasz
Színház pályázatát kénytelen volt elutasítani. Aljegyző asszony jelezte az ülésen,
nincs tudomásuk arról, hogy a Csokonai Művelődési Központ székhelye lenne a
Szevasz Színháznak. A bizottság egyértelműen azt javasolta, hogy ezt a pályázatot
nem tudják befogadni.

Rédli Margit: A Csokonai Művelődési Központban léteznek művészeti csoportok, -
állandó közösségeknek nevezik ezeket az önkormányzati rendeletben. A Szevasz
Színház négy éve működik a Csokonai Művelődési Központban, semmiféle
különleges nyilvántartás nem kell ahhoz, hogy a művelődési központ csoportoknak
helyt adjon. Ugyanígy működik a Vox Femina Kórus. Nem a Szevasz Színház tehet
arról, hogy tevékenységüket nem ismerik, hiszen remek előadásokat tartanak a Jókai
Moziban. Hat premierjük volt együtt. Művészeti vezető Gágyor Péter, aki komáromi.
A társulat több tagjai is komáromi. Győrből, a felvidékről érkező színészekkel
dolgoznak. Othelló című darabjuk főszereplője Boráros Imre volt.

Zatykó János  polgármester tárgyalási szünetet rendel el.
A tárgyalási szünet után ismerteti a határozati javaslatot: A Jókai Színház, Jókai
Alapítvány 5 M Ft-ot, a Magyarock Dalszínház 6 M Ft-ot, a Magyar Lovas Színház 7
M Ft-ot, a Szevasz Színház 2 M Ft-ot, a Délibáb Színház 345 E Ft-ot, a Monostori
Erőd Kht. 1.200 E Ft támogatásban részesül. A fennmaradó 8.445 E Ft-ot a
költségvetés általános tartalékába helyezik.
Kéri, szavazzon a Képviselő-testület a javaslatról.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

160/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

1., A Képviselő-testület Komárom Város Önkormányzata 2008. évi
Költségvetésében
biztosított színházi keretéből az alábbi színházak, illetve szervezetek részére
nyújt támogatást:

Jókai Mór Színház – Jókai Alapítvány 5 M/Ft
Magyarock Dalszínház 6 M/Ft
Magyar Lovas Színház Komárom 7 M/Ft
Szevasz Színház (CSMK szerződő partnerrel) 2 M/Ft
Délibáb Színház 345 E/Ft
Monostori Erőd Hadkultúra Központ Kht 1,3 M/Ft

2., Utasítja a Polgármesteri Hivatalt a támogatási szerződések megkötésére,
különös figyelemmel a működési és fejlesztési támogatások elkülönítetten
történő kezelésére.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester
             Császár Irén osztályvezető
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h., A Vezérek parkja közbeszerzési pályázatása.

Előadó: Zatykó János polgármester
             Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

Zatykó János:  Az előterjesztést tárgyalta a Műszaki, Kommunális, Környezetvédelmi
és Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság.
A határozati javaslat alapján a Vezérek Parkja befejezéséhez 20 M Ft-ot az általános
tartalék terhére biztosítani kell.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság egyöntetűen támogatta a 20 M Ft-os
összeg biztosítását a költségvetés általános tartaléka terhére.

Győri István: A közbeszerzési bíráló bizottság ülésén derült ki, hogy a rendelkezésre
álló 30 M Ft a csökkentett műszaki tartalom megvalósulását eredményezné.
Felkérték a Polgármesteri Hivatal munkatársát, hogy dolgozza ki a park
kialakításának teljes költségvetési igényét, melyet többen átnéztek és megfelelőnek
találtak. Amennyiben a Képviselő-testület az igényelt összeget rendelkezésre
bocsátja, akkor a beruházás teljes egészében elkészülhet.
Javaslata, hogy a Képviselő-testület a hiányzó pénzt bocsássa rendelkezésre.

Zatykó János: Kéri, szavazzanak a határozati javaslat 1. pontjáról, mely a plusz 20 M
Ft-ot biztosítja a Vezérek parkjához a költségvetés általános tartaléka terhére.

- A Képviselő-testület a határozati javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

161/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület a Vezérek Parkja teljes kialakítására további 20 M Ft
összeget biztosít a 2008. évi Költségvetés általános tartaléka terhére.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

                         Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
             Szakmáriné Tóth Katalin közbeszerzési referens
             Tóth Bernadett környezetvédelmi referens

i., Saxum Kft. folyószámla hitel felvételi kérelme.

Előadó: Zatykó János polgármester
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Zatykó János:  A kérelmet megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Pénzügyi Bizottság a javaslatot elfogadta.

Győri István: A bizottsági ülésen áttekintették a Saxum Kft. alapító okiratát is. Az
alapító okiratban szerepel, hogy 10 M Ft erejéig, saját hatáskörben hitelt felvehetnek.
A hitel felvételnek csak a kezességvállalási részéről kell dönteni.

Zatykó János: A határozati javaslat szerint a Képviselő-testület készfizető kezességet
vállal a Saxum Kft. 5 M Ft likviditási hitel felvételére.

- A Képviselő-testület a javaslatot 16 igen szavazattal elfogadja.

162/2008.(VI.19.) számú Képviselő-testületi határozat:

A Képviselő-testület készfizető kezességet vállal 5 M ft erejéig a SAXUM Kft.
likviditási hitel felvételéért.

Határidő: azonnal
Felelős: Zatykó János polgármester

  Dr. Szöllősy  Ferenc címzetes főjegyző
                         Császár Irén osztályvezető

j., Kérdések, bejelentések.

Sárai János: Jegyző úrnak átadta a Mocsai úti lakók írásbeli kérelmet egy korábbi
testületi ülésen. Azzal kapcsolatban azonban semmiféle visszajelzést nem kapott.
Szőnyben a Bozsik Iskola melletti gépállomás megvásárlásával kapcsolatban
szeretne információt kérni.

Zatykó János: Tudomása szerint levelezés folyik az értékesítővel. Az értékesítő 30 M
Ft-ot kér a területért. A telekhatár kiegyenlítéséhez szükséges területről is kérnek
árajánlatot. A levélre válasz ezidáig nem érkezett.

Sárai János: Mikorra várható a Réti sor aszfaltozása?

Sagát Ágnes: Az útberuházások II. üteme között szerepel a Réti sor.
A Mocsai úti ingatlan tulajdonosok írásban jelezték kérelmüket. Levélben
tájékoztatták a lakókat, hogy kezdődik a rendezési terv felülvizsgálata és ezeket a
kérelmeket azzal együtt vizsgálják meg.

Sárai János: A költségvetésben 20 M Ft szerepel szőnyi játszótéri programra. Ebben
az évben tervezés, felmérés szintjén elindul a program?
Évekkel ezelőtt kérte a Szőnyi Részönkormányzat a Kis utcában építési telkek
kialakítását. Rendszeresen kérdezi a lakosság, hogy hol alakítanak ki építési telket
Szőnyben.
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Dr. Molnár Attila: A Képviselő-testület február 21-én tárgyalt a volt Gyermekváros
hasznosításáról, melyben Aldi áruház építése szerepel.

Zatykó János: Tudomása szerint a beruházó magánterületet vásárolt a városban.

Dr. Molnár Attila: Ingatlan beruházó cégek vesznek meg különböző területeket és
próbálják meg értékesíteni közvetlenül a társaságok felé.
A Gyermekváros és a Mártírok úti utolsó lakótömb közötti részt sem gyalog, sem
babakocsival nem lehet használni. Kérik a lakók, hogy ezt a területet tegyék rendbe,
hogy a lépcsőt rendeltetésszerűen lehessen használni.
A régi Csillag lakótelep 4-6. szám között van egy csatornafedél, mely folyamatosan
besüllyed, balesetveszélyes.
A Török Ignác utca végén lévő bekötőút esőzés esetén használhatatlan. Kérik a
területen vállalkozást folytatók, hogy ezt az utat tegyék használhatóvá.
A Gyár u. – Korona u. mögötti garázssornál található murvás út használhatatlan,
végleges megoldást kellene találni.

Dr. Mészáros Gyula: Az Erzsébet tér és a TESCO közötti út parkosítása kapcsán az
előterjesztésben szerepel, hogy a kivitelezés megkezdésének akadálya, hogy az
egyeztetések még nem zárultak le. Több mint egy éve húzódik az ügy. Az
egyeztetést fel kell gyorsítani.
Az előző testületi ülésen említette, hogy a lakosság a temetőben több vízvételi
lehetőség megteremtését kérte. A beruházásokra vonatkozó előterjesztésben
szerepel, hogy a köztemető vízvezeték és öntöző kutak cseréjére az ajánlatok
beérkeztek. Remélhetőleg ezzel a beruházással több vízvételi lehetőség lesz a
temetőben.
A temető Laktanya-köz felőli ajtaja nyitva van, viszont itt egy föld út van, mely nagyon
sokszor járhatatlan.
A Lengyár ltp. 10. sz. lakóépületnél a lakók jelezték, hogy a kémények élet és
balesetveszélyesek. Ugyanitt a lakók kérték, hogy a víz főóra és a lakók vízórája
közötti különbözetet ne kelljen megfizetniük.
Ebben az évben valószínűleg megvalósul a Lengyár lakótelep aszfalt úttal történő
ellátása. A lakók kérték, hogy az út megépítése előtt a kamrák, garázs-sor, Lengyár
telep 10. sz. előtt közvilágítást alakítsanak ki.
A Marek u. – Lengyár telepi lakók kérték, hogy egy helyett két szemétgyűjtő
konténert helyezzenek el. A lakók szerint a környékbeliek is ide viszik a szemetet. A
konténeren a nyitó fül letörött, kérik javítását.
A Lengyár telepen hiányzik a 30 km/h sebességkorlátozó tábla. Kérik a tábla
visszahelyezését.
A város, az intézmények közvetlen környezete és a strand is cigaretta csikkekkel van
tele. Gondolkodni kellene önkormányzati rendelet megalkotásáról.

Takács József: Az Arany J. u. 17. szám előtti épület kijárója balesetveszélyes, a
sövény takarja a kilátást.
A Duna parton folyik az útfelújítás, a töltés melletti szakasz balesetveszélyes.
A MOL lakótelepen újra aktuálissá vált a fű- és sövény nyírás. Július elején kerül sor
a városrész átvételére. Kéri, hogy egy rendezvényt szervezzenek erre az alkalomra.
Akár a MOLAJ-i Napokat is szervezhetnék ebben az időpontban.

Zatykó János: Július 2-án kerül sor a szerződés aláírására. Egyetért azzal, hogy a
városrész rendezvénysorozatát ezzel az eseménnyel kibővítsék.
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Sagát Ágnes: Nem befejezett a Rákóczi rakpart beruházása. A szikkasztórendszer
kiépítésének helye lesz az említett szakasz.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: A Gábor Á. utcában az esővíz elfolyás irányát
megváltoztatták, így nem az úton lefelé folyik a víz, hanem a kamrákba.
A Hősök terénél lévő járdarész – a Kossuth L. utca felé- a gyalogosok számára
balesetveszélyes.
A Kossuth L. utca átmenő útként funkcionál. Az út széle kátyús, balesetveszélyes.
Nagyon sok közforgalmú épület is található itt.
Szőnyi városrészen több kutyaharapás is történt a felelőtlen kutya tulajdonosok miatt.
A nagyobb testű, harapós kutyákat biztonságosan kell tartani.
A lakosság részéről észrevételezték, hogy a lomtalanításnak örülnek, ingyenesen
lehet így elszállítani a lomot.
Szőnyben – ahol kérték – a füvet lenyírták. Kéri, kísérjék mindig figyelemmel ezeket
a területeket, pl. Virág utcai játszótér.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A közterület-felügyelet figyelmébe ajánlja a
kutyapiszok és a cigarettacsikkek eltakarításának feladatát.
Júliustól indul a szakrendelőben a sebészeti rendelés, kellőképpen hirdetni kell.
A fogászati ügyeletre elkülönítettek költségvetési keretet, de eddig nem sikerült lépni
ebben a kérdésben. Kéri, hogy a Nokia Kft-t keressék meg.
A JU-GO KKT. Rendelője felújítására is elkülönítettek összeget, de a felújítás még
nem kezdődött meg.
Ígéretet tettek a Beöthy Zs. utcai járdaszakasz felújítására. Tudomása szerint a
ligettel együtt kerül sor a felújításra.
A Kalmár-közi patika előtt lesüllyedt a járda.
Júliusban szervezi szabadtéri koncertjét a Fülke zenekar. A koncertet a képviselők
figyelmébe is ajánlja.
Egy négy gyerekes fiatal házaspár albérletből került utcára. Nagy nehézségek árán
sikerült őket egy napig elhelyezni. Jelenleg Kisbéren tartózkodnak. Szükség lenne
családoknak átmeneti szállás biztosítására. Alpolgármester asszony elmondta, hogy
a Szivárvány óvoda bővítéséhez megvásárolt családi házzal még nem történt semmi.
Érdemes lenne ezt a családi házat határozott időre átmeneti szállásnak kinevezni.

Horváth Gyula: A Guyon R. utcai lakó jelezte, hogy elszaporodtak a patkányok. A
Saxum Kft. ügyvezetője jelezte, hogy a problémát orvosolják.
A Guyon R. utcában nyolc telket alakítottak ki. Hogyan lehet itt telket vásárolni?
A Klapka Gy. u. 44-46/A. lépcsőház előtt eső esetén bokáig ér a víz. A vízelnyelők
feljebb vannak az út szintjénél. Ugyanez a helyzet a József A. utcában, a Beöthy Zs.
utcában és a Czuczor G. utcában.
A Nyugdíjfolyósító Igazgatóság kihelyezett ügyfélfogadást tartott régebben
Komáromban. Többen kérték, hogy ezt a gyakorlatot állítsák vissza.

Dr. Szeidl Bernadett: Többször kérték a kirendeltség létrehozását, de a tatabányai
központ ezt nem vállalta fel. Amennyiben a lakosságszolgálat úgy működik, ahogy
azt szeretnék, akkor lehetőséget adhatnak arra, hogy bizonyos időközönként a
kérelmeket begyűjtik és továbbítják.

Hamrák Zsófia: Amennyiben lehetőség van rá, az Arany J. utca 17. melletti játszótér
betonozásánál az úthibákat is javítsák ki. Amennyiben a kivitelező ezt nem vállalja, a
Saxum Kft. végezze el a kátyúzást.



36

Győri István: A Spar áruház és a lottózó mögötti területen nincs közvilágítás.
Tudomása szerint a terület felújítására sor kerül, de nem szeretné, ha a
közvilágítással ezt a felújítást megvárnák.

A vasút melletti rakparton beindult a két irányú forgalom. A Zrínyi utca 1-es útra
kivezető szakaszát időnként kövezni kellene, hogy itt is közlekedni lehessen.
Nagyobb eső után fel kell mérni a gyalogátkelő helyek állapotát.

Koppány Csaba: A szemétgyűjtő konténerek nyomógombjai eltörnek, nyitva felejtik,
ezért környéke bűzös.
Az Arany J. utca mögött út rossz állapotú, felújítása szükséges.
Több helyen értelmetlenül helyeztek ki forgalomcsillapító táblákat, pl. a
kamionparkoló előtt. A városban található lámpák is lassítják a forgalmat. Felül
kellene vizsgálni, hogy a lassító jelzések indokoltak vagy sem.

Nagy Zoltán: Kaotikusak a belváros parkolási viszonyai. Kéri a Polgármesteri
Hivatalt, vizsgálja meg, hol lehetne még parkolót kialakítani a belvárosban (pl.
rendőrség melletti játszótér, Sooters melletti nagyobb kert, Jókai téri garázssor). A
Rossman áruház mögött szervizút rossz állapotú. Kéri, hogy a következő évi
munkatervben foglalkozzanak ezzel a problémával.
A Mártírok u. 14-16. sz. alatti lakók köszönik a parkolók megépítését. A területen van
egy nem EU szabványos játszótér, szükséges lenne a felújítása.
Javasolja, hogy a forgalom lassító táblát, - pl. Molaj felé – akkor használják, amikor
ténylegesen dolgoznak az úton.

Czita János: A városüzemeltetést végző Saxum Kft. a fűnyírást végzi.
Koppánymonostoron azonban keletkeztek „holt terek”. Fel kell mérni, hogy kinek a
feladata a fűnyírás.  A lakosság nem tudja az árkok falát lenyírni.
Felhívja a figyelmet a kullancsirtás fontosságára.
A lakók kérik, hogy a szelektív hulladékgyűjtők mellett helyezzenek el olyan
gyűjtőedényt, ahol a műanyag palackok kupakját el lehetne helyezni.
Az erőd melletti területet füvesítik, mivel az elkerülő út miatt 5 ha területen a fákat ki
kellett vágni.
A Koppánymonostori Részönkormányzat június 24-én a Dózsa György Művelődési
Házban városrész gyűlést szervez, ahol az autóbusz közlekedés mellett
beszámolhatnak arról, hogy a beruházások hol tartanak.

Dr. Kreft-Horváth Lóránd: Kéri, hogy a Polgármesteri Hivatal új referensei
bemutatására kerüljön sor.

Dr. Szöllősy Ferenc: Jelenleg három új referens kezdte meg a munkát,
bemutatásukra sort kerítenek.
Kéri, hogy a Képviselő-testület döntsön arról, hogy szeretne-e előterjesztést
szeptember hónapban a közterület-felügyelettel kapcsolatban. A Képviselő-
testületnek jelenleg is van rendelete arra vonatkozóan, hogy tilos szemetelni és
csikket eldobni.
A molaji rendelőben jelenleg laknak. Most veszik át a MOL lakótelepet. Fel kell újítani
a rossz állapotú lakást, majd a rendelőst. Az itt élő családot pedig vissza kell
költöztetni.
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Az átmeneti szállással kapcsolatban: egyetlen lakást vásároltak óvoda bővítésre. A
MOL-tól remélhetőleg szállodát is vásárolnak. Ennek funkcióját nem kell határozni. A
szállodát esetleg átmeneti szállásként is használhatnák.
A konténereket az AVE Rt-vel ki kell cseréltetni, ha azok elromlottak.
Forgalom csökkentő tábla kihelyezésére lenne szükség a Török Ignác utcában.
Szükséges a fekvőrendőr visszahelyezése a Csillag erődnek. A lakosság másik fele
azonban egészen mást kér.
Az országban talán Komárom az egyetlen hely, ahol nem szednek parkolási díjat.
Gondolkodni kell a parkolóház kialakítása lehetőségén.
A beruházásokról kaptak egy beszámolót, mely bemutatja a jelenlegi beruházásokról.
A feladatok mellett határidőt és felelősöket is kell szerepeltetni. A szeptemberi ülésre
a műszaki ellenőrzésekről és a garanciális bejárásokról is kér tájékoztatót.

Horváth Gyula: Köszönetet mond a Polgármesteri Hivatalnak a Hétvezér u. –
Laktanya-köz közötti terület kaszálásáért.

Nagy Zoltán:  Jegyző úr válasza néhány helyen szubjektív volt, ezért kérését
továbbra is fenntartja.

Hornig Rudolfné: Képviselő asszony által említett család nehéz helyzetbe került. A
családi házat az óvoda bővítésére vásárolták. Mivel az engedélyezési és kivitelezési
terv csak jövő évben valósul meg, ezért addig átmeneti szállásként hasznosíthatnák.

Dr. Juhászné Dr. Gordán Ildikó: A fogászatra biztosított pénzt szeretnék felhasználni.
Nem tudta, hogy a MOL telepi rendelőben laknak. A városrész lakói is igénylik az
orvosi ellátást.

Hornig Rudolfné: A lakás részben lakók a szálloda részeként működik, ezért a
lakóknak felmondanak. Egyetlen lakó van még, akit szociális otthonban kell
elhelyezni.

Zatykó János: Korábbi testületi ülésen elhangzott, hogy a felmerült ötletek miatt már
egy pótköltségvetésre lenne szükség. Ez a mai ülésen elhangzottakra is igaz.

    k., Javaslat Komárom Város Közszolgálatáért kitüntető cím
adományozására.

Előadók: Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc c. főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.
A Képviselő-testület 163/2008.(V.19.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

     l/ Komárom Város Egészségügyi Díja odaítélése.

Előadó: Zatykó János polgármester
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/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.
A Képviselő-testület 164/2008.(V.19.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

     m/ Dr. Tomisa Béla kérelme.

        Előadó: Zatykó János polgármester

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.
A Képviselő-testület 165/2008.(V.19.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

n/ Saxum Kft. ügyvezetői megbízása.

           Előadó: Zatykó János polgármester

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.
A Képviselő-testület 166/2008.(V.19.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

      o/ Jelentés a 98/2008. (IV. 17.) számú Képviselő-testületi határozat
végrehajtásával összefüggésben.

Előadó:  Zatykó János polgármester
Dr. Szöllősy Ferenc címzetes főjegyző

/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz mellékelve van./

Az előterjesztést a Képviselő-testület zárt ülés keretében tárgyalja.
A Képviselő-testület 167/2008.(V.19.) számú határozatot a zárt ülés jegyzőkönyve
tartalmazza.

Több napirend nincs, Zatykó János polgármester a Képviselő-testület ülését
berekeszti.

Kmf.
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Dr. Szöllősy Ferenc Zatykó János
címzetes főjegyző polgármeste


